

## Message from the President / Message du présidente

Here we are in the busy summer season of conferences and vacations. I hope everyone will have an opportunity to take some time to enjoy musical moments, perhaps in a natural setting if at all possible!

The winter months passed by in a flurry of activity for the Board. We welcomed Bill Blair (University of Victoria) and Laura Reid (University of Calgary) to the board on an interim basis to serve in the positions of Member at Large and Communications Officer respectively. We also hosted 3 online CAML conversations, all of which were well attended (and I believe enjoyed by all!) As well, we recruited members from our retiree community (the best o' the bunch!) to support some revisions of our bylaws, which, by the time you read this, hopefully will have been passed at our AGM on June 12.

Our annual conference will have taken place June 12-13, at McGill University in Montreal, in conjunction with the FHSS Congress. As I am writing this, I am looking forward to connecting with our community again, both in person and online. I promise a full report in the next issue of CAML Review.

In the coming months we have a few more projects planned, in particular the wrangling of our variously located organizational documents for deposit into LAC. Please stay tuned for forthcoming messages about this project as it progresses. As well, you have likely heard that CAML has put in a bid to host IAML 2027. There will be further updates after

Nous voilà arrivés à l'été, saison de vacances et de congrès. J'espère que chacun.e prendra le temps de profiter de moments musicaux dans la nature, si possible!

Le conseil d'administration (CA) a été très occupé au cours de l'hiver. Nous avons provisoirement accueilli au CA Bill Blair (Université de Victoria) et Laura Reid (Université de Calgary) en tant que conseiller et agente des communications, respectivement. Nous avons également tenu trois conversations en ligne, qui ont attiré beaucoup de participant.e.s (et ont été appréciées de tous et de toutes!). En outre, nous avons fait appel à des membres à la retraite (les meilleur.e.s!) pour faire la révision de certains de nos règlements qui, nous l'espérons, aura été soumise à l'AGA le 12 juin.

Le congrès annuel aura lieu les 12 et 13 juin 2024, à l'Université McGill de Montréal, conjointement avec celui de la Fédération des sciences humaines. Au moment où j'écris ce message, j'ai hâte de revoir les membres de notre communauté, tant en personne qu'en ligne. Je présenterai un rapport complet du congrès dans le prochain numéro de la *Revue de l'ACBM/CAML Review*.

Nous avons planifié quelques projets pour les mois à venir, en particulier retirer les documents relatifs à notre organisation de divers endroits pour les déposer à Bibliothèque et Archives Canada. Nous vous garderons au courant de l'évolution de ce projet. Vous aurez probablement appris que l'ACBM/CAML a offert d'accueillir l'AIBM en 2027.

this year's IAML Congress Stellenbosch South Africa (June 23 - 28). Unfortunately, I will not be attending, but will look forward to hearing about it from several of our colleagues who will be there.

I will close this message with a wish for your continued well-being and happiness, and a reminder that, in the words of musician Jakob Dylan, "something good this way comes"...

Lucinda Johnston

CAML President (2023-2025)

University of Alberta Library

[lucinda.johnston@ualberta.ca](mailto:lucinda.johnston@ualberta.ca)

Nous en saurons plus après la tenue du congrès de l'AIBM à Stellenbosch, en Afrique du Sud, du 23 au 28 juin 2024. Je ne pourrai malheureusement pas y être, mais je suis impatiente d'entendre les comptes rendus que m'en feront plusieurs de nos collègues.

Je vous souhaite bien-être et bonheur, et j'emprunte les paroles du musicien Jakob Dylan pour conclure :  
« Quelque chose de bon se présente... »

Lucinda Johnston

Présidente de l'ACBM/CAML (2023-2025)

Bibliothèque de l'Université de l'Alberta

[lucinda.johnston@ualberta.ca](mailto:lucinda.johnston@ualberta.ca)